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Παραποίησαν 
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«Δεν έχω οξυγόνο»: 
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Θεσμικές 
ακροβασίες 
με αφορμή 
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προσφυγή
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Καθίσματα εργασίας με 
477 ευρώ/τεμ. 

Αναγνώρισε ο πρόεδρος του ΔΣ Ν. Σπυρόπουλος ότι παραποίησε  
την απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου. 
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-Τα κακόμοιρα τα super markets!
-Αντιπολίτευση του φωτοσωλήνα!
-Δεν σου κάνει η απόφαση; 
 Παραποίησέ την!
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Χάνεται η ΕΡΙΟΤΕΚ: 
Βαριές οι ευθύνες της Δ. Θωμαΐδου
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ΙΔΙΟΚΤΗΤΗΣ:
ΕΚΦΡΑΣΗ Ο.Ε.

ΕΚΔΟΤΗΣ - ΔΙΕΥΘΥΝΤΗΣ:
ΒΑΣΙΛΗΣ ΚΑΡΑΒΑΚΟΣ

Tηλ: 210 2853399
e-mail: info@ekfrasi.net

Επικαιρότητα

Από τα εύφλεκτα υγρά της εμπο-
ρικής αμαξοστοιχίας προήλθε ο 
θάνατος 30 ανθρώπων στο δυστύ-
χημα των Τεμπών, σύμφωνα με 
την έκθεση του πραγματογνώμονα 
Βασίλη Κοκοτσάκη, η οποία πλέ-
ον έχει κατατεθεί στον ανακριτή. 
Επέζησαν δηλαδή της σύγκρουσης 
και σκοτώθηκαν από τη φωτιά που 
ξέσπασε από τα υγρά, τα οποία δεν 
βρέθηκαν ποτέ, καθώς ο χώρος 
τσιμεντώθηκε και τα χώματα μετα-
φέρθηκαν αλλού. 

«Δεν αναπνέω. Θα πεθάνουμε… 
Λιγοστεύει το οξυγόνο, βοήθεια, 
βοήθεια…», μερικά από τελευ-
ταία λόγια νεαρών επιβατών που 
πρόλαβαν να καλέσουν το 112 λίγα 
λεπτά μετά τη σύγκρουση την ώρα 
που οι φλόγες έφταναν τα 15 μέτρα, 
σύμφωνα με τον πραγματογνώμο-
να. Το ηχητικό έρχεται να επιβεβαι-
ώσει τον παραπάνω ισχυρισμό του 
κου Κοκοτσάκη.

Ενδεχομένως η φράση «δεν μπορώ 
να αναπνεύσω» να έρχεται να εκ-
φράσει και την ελληνική κοινωνία 
που παρακολουθεί εμβρόντητη τις 
εξελίξεις. «Και τώρα τι;», το ερώ-
τημα που πλανάται. Η απάντηση 
ερχόταν το προηγούμενο διάστημα 
από τους φοιτητές της Σερβίας, 
που κατακλύζουν για εβδομάδες 
τους δρόμους της χώρας, ζητώντας 
δικαιοσύνη για τους 15 νεκρούς 
στο Νόβι Σαντ. Στην Αθήνα θα δο-
θεί την Κυριακή 26 Ιανουαρίου 
στη διαδήλωση στο Σύνταγμα που 
διοργανώνουν οι συγγενείς των 
θυμάτων. 

Του Εκδότη

Ομόφωνα το δημοτικό 
συμβούλιο αποφάσισε να 
δώσει το όνομα του ιστο-
ρικού Δημάρχου Ηρα-
κλείου Αττικής Γιώργου 
Γρηγοριάδη στο Δημαρ-
χείο της πόλης. Παράλ-
ληλα, όπως ανέφερε ο Ν. 
Μπάμπαλος, το επόμενο 
διάστημα, πέρα από την 
τελετή ονοματοδοσίας, θα 
γίνει και μια δημόσια, πο-
λιτική εκδήλωση μνήμης 

και τιμής, σε συνεννόη-
ση με την οικογένεια του 
πρώην Δημάρχου. 

Κατά την έναρξη της πρώ-
της συνεδρίασης μετά το 
θάνατό του κ. Γρηγοριάδη 
οι δημοτικοί σύμβουλοι 
κράτησαν ενός λεπτού 
σιγή και κατόπιν, πολλοί 
εξ’ αυτών, μίλησαν για 
την ιστορία και τη διαδρο-
μή του. 

Σε παιδιά από 5 έως 15 ετών 
απευθύνεται η παιδική-νεανι-
κή χορωδία του Δήμου Νέας 
Φιλαδέλφειας - Νέας Χαλκη-
δόνας, που ξεκίνησε υπό τη 
διεύθυνση του μαέστρου και 
μουσικοπαιδαγωγού Γιώργου 
Σιτώτη. Οι συναντήσεις θα 
πραγματοποιούνται κάθε Πέ-
μπτη στο ΠΠΙΕΔ (Δεκελείας 
152 & Ατταλείας, Νέα Φιλα-
δέλφεια) στις 19.00. Η συμ-
μετοχή στη χορωδία είναι 
δωρεάν.
Σύμφωνα με τον Δήμο, τα 
μαθήματα της χορωδίας 
θα περιλαμβάνουν ασκή-
σεις φωνητικής τοποθέ-

τησης, ορθοφωνίας και δια-
φραγματικής αναπνοής, ενώ 
το ρεπερτόριο θα αποτελείται 
από τραγούδια του παγκόσμι-

ου χορωδιακού ρεπερτορίου, 
παραδοσιακά τραγούδια δια-
σκευασμένα για χορωδία και 
σύγχρονα τραγούδια που θα 
προτείνουν τα μέλη της χορω-
δίας. 
Οι ενδιαφερόμενοι μπορούν 
να επικοινωνήσουν με το Τμή-

μα Παιδείας-Πολιτισμού (Δι-
εύθυνση: Ραιδεστού 21, Νέα 
Χαλκηδόνα) τηλεφωνικά στο: 
2132026313 & 2132026332 
(ώρες 8:30 πμ-14:30 μμ) ή με 
ηλεκτρονικό μήνυμα στην δι-
εύθυνση: tm_koinopolitikis@
dimosfx.gr

ΝΕΑ ΦΙΛΑΔΕΛΦΕΙΑ – ΝΕΑ ΧΑΛΚΗΔΟΝΑ

Ξεκίνησε η παιδική-νεανική χορωδία 

ΗΡΑΚΛΕΙΟ

«Με την έναρξη της νέας 
χρονιάς αλλάζει πρόσωπο 
και η πλατεία Κυκλάδων», 
αναφέρει ο Δήμος Νέας 
Ιωνίας μετά την τοποθέ-
τηση νέων υπαίθριων ορ-
γάνων γυμναστικής ώστε 
να αθλούνται ελεύθερα οι 
δημότες. «Πήραμε την από-
φαση να τοποθετήσουμε 
υπαίθρια όργανα γυμνα-
στικής σ αυτή την όμορ-
φη αλλά παραμελημένη 
πλατεία ώστε όποιος θέλει 
να μπορεί να αθλείται ανε-

ξάρτητα από την ηλικία του. 
Θεωρώ ως πρώην αθλητής 
και αθλούμενος σήμερα, ότι 
πρέπει να αξιοποιήσουμε 
τη δυνατότητα, όπου υπάρ-
χει χώρος να συνδυαστεί η 
αναψυχή και οι αθλητικές 
δραστηριότητες ώστε πε-
ρισσότεροι ελεύθεροι χώ-
ροι να γίνουν επισκέψιμοι 
προς όφελος των δημο-
τών. Δεν θα μείνουμε εδώ 
αλλά θα συνεχίσουμε με 
την αναβάθμιση και άλλων 
δημόσιων χώρων και πλα-

τειών», σχολίασε μεταξύ 
άλλων ο Δήμαρχος Πανα-
γιώτης Μανούρης. 

ΝΕΑ ΙΩΝΙΑ

Υπαίθρια όργανα στην πλατεία Κυκλάδων

«Γιώργος Γρηγοριάδης» θα ονομαστεί το Δημαρχείο
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Τα κακόμοιρα τα super 
markets!
•  Μια νέα ομάδα εμφανίστηκε στο δημό-

σιο χώρο, της Αυτοδιοίκησης, αυτή των 
υπερασπιστών των Super Markets!

•  Στην προσπάθεια να ασκήσουν κριτική 
στις δημοτικές αρχές που, είτε για λό-
γους ουσίας είτε για λόγους επικοινω-
νίας, ανέβασαν τα δημοτικά τέλη στα 
super markets και τις τράπεζες δύο και 
τρεις φορές…

•  ...επικαλέστηκαν το “έξυπνο” επιχείρημα 
ότι θα μετακυλίσουν την αύξηση στους 
καταναλωτές!

•  Σαν να υπάρχει έστω και ένας άνθρωπος 
που να πιστεύει ότι οι τιμές των super 
markets – ή οι τιμές των προμηθει-
ών των τραπεζών – εξαρτώνται από το 
ύψος των δημοτικών τελών που πλη-
ρώνουν στους Δήμους.

•  Αν ήθελαν να είναι συνεπής σε αυτό που 
λένε, θα έπρεπε να εισηγηθούν μηδενι-
σμό των τελών! 

•  Για να μειωθούν – και καλά – οι τιμές για 
τους καταναλωτές! 

•  Να πληρώνουν οι καταναλωτές τους 
τζερεμέδες των μεγάλων γιατί αν πλη-
ρώσουν οι μεγάλοι, θα ξαναπληρώσουν 
οι καταναλωτές!

•  Αντιπολίτευση από τα …...δε λέμε το 
super market!

Αντιπολίτευση 
του φωτοσωλήνα!
•  Σπάει τα ρεκόρ το ένα μετά το άλλο η 

αντιπολίτευση Θωμαϊδου
• Ρεκόρ στο ψέμα, μην παρεξηγηθούμε.
•  Λάβρη καταγγελία με την υπογραφή της 

παράταξης Θωμαϊδου…
•  ...που Μέγα Σταφυλοπάτη “μυρίζει”, 

τώρα που τελείωσε ο τρύγος, ξεθόλω-
σαν και τα κρασιά και υπάρχει χρόνος 
για γράψιμο.

•  Ωρύεται η Τεως, με έναν ορυμαγδό υπο-
νοούμενων, για “τα 150.000 ευρώ που 
δόθηκαν για το Χριστουγεννιάτικο στολι-

σμό” από το Δήμο Νέας Ιωνίας.
• 150.000; 
•  Μπαααα…. Λέμε και καμιά...ανακρίβεια, 

να περνάει η ώρα.
• Πόσα ήταν τελικά; Τα μισά!
• 74.000!
•  Και καλά, λέει ο “καλοπροαίρετος” γιατί 

δεν χρησιμοποίησαν αυτά που αγόρα-
σαν οι Τέως πέρυσι; 

• Είναι καιρός για έξοδα; 
•  Δεν τα χρησιμοποίησαν, επειδή, όπως 

λέει στις σχετικές αναφορές του το τμήμα 
ηλεκτροφωτισμού (η υπηρεσία δηλαδή):

•  Είναι ακατάλληλα λόγω λάθους τάσης (!), 
είναι χαλασμένα, όσα σώθηκαν είναι πε-
ταμένα σε αποθήκες κλπ!

• Ο λόγος τους εγγύηση! 
•  Καλημέρα σου λένε και ψάχνεις αν 

όντως ξημέρωσε!
    
Δεν σου κάνει η απόφαση; 
Παραποίησέ την!
•  Το τραγούδι της γνωστής αοιδού Άντζυς 

Σαμίου, το “πιο χαμηλά, πιο χαμηλά…”
•  ..με ελαφρώς αλλαγμένο το νόημα, ται-

ριάζει πλήρως σε αυτά που έγιναν στο 
Ηράκλειο.

•  Ο πρόεδρος του ΔΣ “χαρχαλεύει” την 
απόφαση του σώματος για τη λαϊκή αγο-
ρά της Κουντουριώτου, επειδή προφα-
νώς είχαν υπολογίσει λάθος! 

•  Εμφανίζεται το ΔΣ να έχει ψηφίσει κάτι 
άλλο από αυτό που έχει ψηφίσει.

• Καραμπινάτο σύμπτωμα αλαζονείας:
•  Αντί να το φέρουν στο σώμα ξανά για 

ορθή επανάληψη, γράφουν την απόφα-
ση όπως τη θέλουν.

• Στη λογική “σιγά μωρέ, και τι έγινε;”
•  Ή ακόμα καλύτερα “ξέρεις ποιος είμαι 

εγώ ρε;”
•  Πάντως κάποιοι γνωστοί μου που τους 

είπα ότι ήταν πρωτοβουλία του προ-
έδρου και οι άλλοι δεν ήξεραν τίποτα, 
πνίγηκαν από τα γέλια!

•  “Έλα τώρα, δεν είδες το βίντεο που εσείς 
δημοσιεύσατε”; ήταν η απάντηση.

• Βρεγμένες γάτες!                                                                 
•  Φυσικά το πολιτικό ζήτημα που δημι-

ουργείται έιναι τεράστιο.
•  Ο πρόεδρος του δημοτικού συμβουλίου 

Νώντας Σπυρόπουλος δήλωσε ευθαρ-
σώς ότι αυτός παραποίησε την απόφαση

•  Δεν υπάρχει καμία ανάγκη άλλης από-
δειξης, δεν υπάρχει καμία αμφιβολία.

•  Το μεγάλο ζήτημα είναι τι περιμένουν για 
να καταθέσει ο πρόεδρος την παραίτησή 
του; 

•  Τι περιμένει ο Δήμαρχος Νίκος Μπά-
μπαλος για να ζητήσει ανοιχτά την 
παραίτηση του προέδρου που ο ίδιος 
πρότεινε και εξέλεξε το σώμα, όταν έχει 
αποδεδειγμένα παραποιήσει την απόφαση 
του δημοτικού συμβουλίου; 

•  Ευελπιστούν ότι μπορούν να ξεφύγουν 
από τις όποιες θεσμικές συνέπειες, 
όπως την έκπτωση από το αξίωμα του 
προέδρου; 

•  Και έτσι να γίνει – ας υποθέσουμε ότι γί-
νει – μπορεί να συνεχίσει να υπογράφει 
τις αποφάσεις του σώματος ένας πρό-
εδρος που έχει παραποιήσει προγενέ-
στερη απόφαση; 

Έχει και τα ευτράπελα
η υπόθεση!
•  Και πέρα από τα πολύ σοβαρά – την 

άκρως αντιθεσμική συμπεριφορά – 
υπάρχουν και τα ευτράπελα της υπόθε-
σης: 

•  Ενώ η καταγγελλία περί παραποίησης, 
όπως την διατύπωσαν οι κάτοικοι στο 
δημοτικό συμβούλιο του Ηρακλείου 
φαινόταν τεκμηριωμένη, και ενώ η συ-
ντριπτική πλειοψηφία των συμβούλων 
της διοίκησης δεν έλεγε τίποτα... 

•  ..αυθορμήτως προσήλθε στην υπερά-
σπιση της παραποίησης η “συνήθης 
ύποπτη” Αιμιλία Τζίβα! 

•  Τα παθήματα του παρελθόντος δεν έγι-
ναν μαθήματα (διαπαραταξιακή, δημοτι-
κά τέλη) και θέλησε να “πετάξει τη μπάλα 
στην εξέδρα”, “εμπλέκοντας” τους ερ-
γαζόμενους του δημοτικού συμβουλίου 
στην παραποίηση, για να τους “υπερα-
σπιστεί” στη συνέχεια!

•  Μόνο που κανένας στο δημοτικό συμ-
βούλιο δεν είχε μιλήσει για εργαζόμε-
νους!

•  Όλοι μιλούσαν για τη διοίκηση, κοιτάζο-
ντας προς το Δήμαρχο και τον πρόεδρο.

Παρασκήνιο

συνέχεια στη σελ. 7
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Οι εξελίξεις με το τέλος ταφής και 
οι συνέπειές του δε γινόταν να μην 
κυριαρχήσουν στη συζήτηση για τον 
προϋπολογισμό στη Νέα Ιωνία. Την 
ύπαρξη του τέλους ταφής απορ-
ριμμάτων και τα ποσά που ζητήθη-
καν από τους Δήμους το τελευταίο 
διάστημα κατήγγειλε ο Παναγιώτης 
Μανούρης. Τόνισε πως, παρά τις 
ανεπάρκειες του κράτους η δημοτι-
κή αρχή «δε μένει με σταυρωμένα 
χέρια», δίνοντας έμφαση σε κοινω-
νική πολιτική, καθαριότητα, κρίσιμα 
μεγάλα έργα, καθώς και στη συντή-
ρηση σχολείων, πεζοδρομίων και 
πλατειών.

Με τις ψήφους της διοίκησης εγκρί-
θηκε ο προϋπολογισμός του 2025 του 
Δήμου Νέας Ιωνίας, στη σκιά μεγά-
λο βάρος του τέλους ταφής, το οποίο 
ανέβηκε στα 3.220.660 ευρώ από τα 
1.313.911 ευρώ που προβλέπονταν, 
μέχρι πρότινος. Το γεγονός στηλίτευ-
σε εισηγητικά ο αντιδήμαρχος Οικο-
νομικών Στέργιος Κοντοστέργιος, 
ενώ υπογράμμισε το μεγάλο κενό 
στα οικονομικά των Δήμων από τα 
παρακρατηθέντα δις ευρώ της των 
Δήμων από το κεντρικό κράτους. 

Κλασσική Δ. Θωμαΐδου

Για «ρουσφέτια με διαγραφή χρε-
ών» κατηγόρησε τη δημοτική αρχή 
η Δέσποινα Θωμαΐδου, χωρίς βέ-
βαια να αναφέρει κάποια απόδειξη 
για το παραπάνω. Υποστήριξε πως 
η αύξηση των δημοτικών τελών στα 
καταστήματα θα μετακυλιστεί στους 
καταναλωτές, καταγγέλοντας «εξα-
πάτηση». 
Παραλίγο να προτείνει την ολιστική 
κατάργηση των δημοτικών τελών 
«για να μην μετακυλιστούν και 
αυτά στους καταναλωτές»! Τέλος 
η πρώην Δήμαρχος προκάλεσε τη 

θυμηδία του δημοτικού συμβουλίου 
όταν σχολίασε τις χριστουγεννιάτι-
κες εκδηλώσεις, κάνοντας λόγο για 
«στολίδια από λούνα παρκ και τσίρ-
κο», με τον συνάδελφό της Αντώνη 
Καρβουνιάρη να προσπαθεί να τη 
συγκρατήσει. Αναπόφευκτα πολλοί 
θυμήθηκαν τα ροζ παγκάκια και την 
αισθητική της κοτρώνας δίκην «θε-
μέλιου λίθου». 

Ως «αντιλαϊκό» και «αντι-αναπτυ-
ξιακό» χαρακτήρισε τον προϋπολο-
γισμό ο Βασίλης Χριστοδούλου. Ο 
επικεφαλής της «Αλλαγή για τη Νέα 
Ιωνία» υποστήριξε ότι η Νέα Ιωνία 
δεν γίνεται «ένας Δήμος πρότυπο για 
το εμπόριο, τον πολιτισμό, την ψηφι-
ακή εποχή, τις υπηρεσίες και την το-
πική οικονομία». 

Ψήφισμα για κατάργηση του 
τέλους ταφής από ΛΑΣ

Ο Πέτρος Αλέπης, επικεφαλής της 
ΛΑΣ, κατέθεσε αρχικά σχέδιο ψη-
φίσματος για την κατάργηση του τέ-
λους ταφής. 

Περιέγραψε τον προϋπολογισμό ως 
«εργαλείο προώθησης της αντιλα-
ϊκής πολιτικής», ενώ κατέκρινε τις 

κατασχέσεις λογαριασμών για χρέη. 
Από την πλευρά του ο επικεφαλής 
της «Ενότητα για τη Νέα Ιωνία» Χρή-
στος Κανλής υποστήριξε ότι «δεν 
φαίνονται οι πολιτικές κατευθύνσεις 
της δημοτικής αρχής» σε έναν προ-
ϋπολογισμό «υπηρεσιακό». 

Π. Μανούρης: 
Κοινωνική πολιτική, 

τεχνικά έργα και καθαριότητα 
στο επίκεντρο

Αφού έθιξε την ανάγκη κατάργη-
σης του τέλους ταφής ο Δήμαρχος 
Νέας Ιωνίας παρουσίασε τις προ-
τεραιότητες της δημοτικής αρχής. 
Στον κρίσιμο τομέα της κοινωνικής 
πολιτικής ο Παναγιώτης Μανούρης 
τόνισε πως ο Δήμος επιδιώκει συ-
νεχώς την ενίσχυση των υπηρεσι-
ών και τη στελέχωση των βρεφονη-
πιακών. 

Σχετικά με τα τεχνικά έργα ενημέ-
ρωσε πως εντός του ‘25 το υπόγειο 
πάρκινγκ θα δημοπρατηθεί. Ανα-
γνώρισε την «αστοχία στην απορ-
ρόφηση των σχολικών επιτροπών», 
ενώ ενημέρωσε πως «για τα σχο-
λεία θα διατεθούν όλα τα χρήματα 
της ΣΑΤΑ δύο ετών». Έμφαση δίνε-
ται επίσης στα πεζοδρόμια και τις 
ασφαλτοστρώσεις, τονίζοντας πως 
«τα προηγούμενα χρόνια δεν είχε 
πέσει άσφαλτος πουθενά». Επι-
πρόσθετα η δημοτική αρχή επιδιώ-
κει τη δημιουργία έξι νέων μικρών 
πλατείων. 

Τέλος, εξέφρασε την ικανοποίησή 
του για την εικόνα στην καθαριότητα, 
ειδικά στα σύμμεικτα, που δεν μπο-
ρούν να ανακυκλωθούν, έχει αλλά-
ξει, ενώ προανήγγειλε ένα «σοβαρό 
σχέδιο για την ανακύκλωση» το 
επόμενο διάστημα. 

Δημοτικά Νέα
ΝΕΑ ΙΩΝΙΑ

Προϋπολογισμός στη σκιά του τέλους ταφής 

Με νεώτερη απόφαση βέβαια 
του ΕΔΣΝΑ η πληρωμή του τέ-
λους ταφής μέχρι την απόφαση 
του Συμβουλίου της Επικρα-
τείας δίνοντας προσωρινά μια 
ανάσα. Αξίζει να σημειωθεί πως 
όταν συντάχθηκε ο προϋπολο-
γισμός των ανταποδοτικών (από 
εκεί πληρώνεται το τέλος) δεν 
είχε προβλεφθεί η αύξηση κα-
θώς αποφασίστηκε αργότερα. 

Διαβάστε αναλυτικά στη σελ. 16.
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Τα ακλόνητα στοιχεία που ανέ-
δειξε η Επιτροπή κατοίκων για 
τη μη μεταφορά της λαϊκής στην 
Καναπίτσα οδήγησαν τον πρόε-
δρο του δημοτικού συμβουλίου 
Νώντα Σπυρόπουλο στη δημό-
σια παραδοχή ότι αυτός παρα-
ποίησε την απόφαση, προκει-
μένου να είναι υλοποιήσιμη η 
μεταφορά της!

Θεωρείται αδύνατο αυτή η πα-
ραποίηση της απόφασης να 
είναι πρωτοβουλία μόνο του 
προέδρου του σώματος. Κα-
νένας από τους κατοίκους που 
παραβρέθηκαν στο χώρο δεν 
πιστεύει ότι η δημοτική αρχή και 
συγκεκριμένα ο Δήμαρχος της 
πόλης Νίκος Μπάμπαλος δεν 
γνώριζε το γεγονός, αφού με 
τα πραγματικά στοιχεία και την 
πραγματική απόφαση δεν μπο-
ρούσε να μεταφερθεί η λαϊκή 
στην Σαλαμίνος και Δεκελείας.

Πρόκειται για ακόμα ένα περι-
στατικό αυθαιρεσίας, παραποί-
ησης και απόκρυψης εκ μέρους 
της δημοτικής αρχής του Ηρα-
κλείου σε θέματα που αφορούν 
την πόλη. Στο παρελθόν έχουν 
συμβεί αντίστοιχα, όπως η από-
κρυψη του εγκλωβισμού 4 ατό-
μων στο 1ο Γυμνάσιο κατά την 
κατάρρευση του στεγάστρου

Δείτε το χαρακτηριστικό βίντεο 
σκανάροντας τον παρακάτω 
κωδικό QR. 

Στη λαϊκή η κάμερα 
της Έκφρασης 

Η κάμερα της Έκφρασης βρέ-
θηκε στις οδούς Σαλαμίνος και 
Δεκελείας για να καταγράψει 
τις απόψεις των πολιτών για τη 
μεταφορά της λαϊκής αγοράς τη 
δεύτερη εβδομάδα λειτουργίάς 
τους στη νέα τοποθεσία της.

Από την πλευρά των επαγγελ-
ματιών υπάρχουν έντονες αντι-
δράσεις υποστηρίζοντας ότι ήδη 
η πελατεία τους έχει μειωθεί, 
με παραγωγό να κάνει λόγο 
για μείωση 80%. Σημειώνουν 
επίσης πως οι δρόμοι είναι ιδι-
αίτερα στενοί δυσκολεύοντας 
ιδιαίτερα την φόρτωση και την 
εκφόρτωση των προϊόντων 
τους. «Περιμένουμε να περάσει 
ο ένας για να μπει ο άλλος. Μπο-
ρεί να φύγουμε και 6 το από-
γευμα από εδώ», δήλωσε στην 
ΕΚΦΡΑΣΗ παραγωγός.
Υπήρξαν, βέβαια, και πολίτες 
που εξέφρασαν τη συμφωνία 
τους με τη μεταφορά της λαϊ-
κής, τονίζοντας πως δεν υπάρ-
χουν κατάλληλοι δρόμοι, πιο 
μεγάλοι, για να πάει η λαϊκή. 
Χαρακτηριστικά, όμως, κάτοι-
κος της περιοχής υπενθύμισε 
πως το συνολικό μήκος της λα-
ϊκής είναι 440 μέτρα, όταν στην 
Κουντουριώτου απλωνόταν στα 
700 μέτρα.

Κρίσιμα, όμως, είναι και τα ζη-
τήματα της ασφάλειας θέτουν 
κάτοικοι και επαγγελματίες. 
«Αν συμβεί το οτιδήποτε και 
χρειαστεί να μπει ασθενοφόρο 
ή πυροσβεστικό δε θα χωράει 
να περάσει», δήλωσε κάτοικος 
και μέλος της Επιτροπής Κατοί-
κων Καναπίτσας. Χαρακτηριστι-
κές και οι εικόνες με τα τελάρα 
να «φράζουν» τις εισόδους των 
σπιτιών. Τέλος, επαγγελματίες 
της λαϊκής εστίασαν και τον με-
γάλο κίνδυνο πλημμύρας στη 
Δεκελείας.

«Είστε υπεύθυνοι για ό,τι 
συμβεί με την ασφάλεια μας»

Ιδιαίτερα σοβαρή, επίσης, εί-
ναι και η καταγγελία που έγινε 
στο δημοτικό συμβούλιο για 
την ασφάλεια ανάπηρου ατό-
μου που μένει στη Δεκελείας 
και χρειάζεται να μετακινείται 
με αυτοκίνητο για θεραπείες. 
Παρά τις δεσμεύσεις του Δήμου 
για ελεύθερη μετακίνηση οποια

δήποτε στιγμή, ο άνθρωπος έχει 
αποκλειστεί, όπως κατήγγειλε 
κάτοικος της περιοχής. Σημείω-
σε μάλιστα, ότι δημοτικός σύμ-
βουλος την ενημέρωσε πως θα 
μπορεί να μεταφέρεται μόνο σε 
κατάσταση έκτακτης ανάγκης. 
Υπογράμμισε, τέλος, πως η μη-
τέρα του έχει ήδη ενημερώσει 
τον Συνήγορο του Πολίτη. 

Ν. Μπάμπαλος: 
Ήταν δέσμευσή μας να φύγει 
η λαϊκή

Στο πλαίσιο του ΔΣ ο Δήμαρχος 
Νίκος Μπάμπαλος προσπάθησε 
να δώσει απαντήσεις στην κρι-
τική πολιτών και αντιπολίτευ-
σης εστιάζοντας στην ακαταλ-
ληλότητα άλλων εναλλακτικών 
δρόμων, όπως της Πεύκων. 
Ξεκαθάρισε πως η λαϊκή αγορά 
δεν μπορεί να μεταφερθεί στη 
Μ. Μερκούρη γιατί εντός του 
‘25 θα ξεκινήσουν οι εργασίες 
υπογειοποίησης και υποστήριξε 
ότι δεν υπάρχουν δρόμοι που να 
μην έχουν προβλήματα. Επισή-
μανε, όμως πως αν παρατηρή-
σουν σοβαρά ζητήματα και δυ-
σκολίες θα επανεξετάσουν την 
απόφαση. 

Ν. Σπυρόπουλος (πρόεδρος ΔΣ) 
Εγώ παραποίησα την απόφαση για τη λαϊκή!

ΗΡΑΚΛΕΙΟ
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Μέσα σε 4 χρόνια μπορούσε να 
ολοκληρώσει την απαλλοτρίωση 
της ΕΡΙΟΤΕΚ και δεν έκανε σχε-
δόν τίποτα αφήνοντας την υπόθεση 
να πάει «στα βράχια» και τον Δήμο 
Νέας Ιωνίας να κινδυνεύει να χά-
σει έναν κρίσιμο χώρο για τις ανά-
γκες των σχολείων. 

Ανοιχτό άφησε το ενδεχόμενο δικαστι-
κών ενεργειών κατά της πρώην Δημάρ-
χου για παράβαση καθήκοντος ο Πανα-
γιώτης Μανούρης. Ο Δήμαρχος Νέας 
Ιωνίας παρουσίασε αναλυτικά το ιστορι-
κό της υπόθεσης στη σχετική συζήτηση 
στο δημοτικό συμβούλιο αποδεικνύο-
ντας πως η κα Θωμαΐδου είχε 4 χρόνια 
κατά τα οποία μπορούσε να φέρει το 
οικόπεδο στα χέρια του Δήμου. Είχε 
τη δυνατότητα να προχωρήσει ορισμό 
τιμής μονάδος και κατόπιν να λάβει 
την απαραίτητη χρηματοδότηση για να 
ολοκληρώσει την απαλλοτρίωση. 

Συγκεκριμένα, η μοναδική ενέργεια 
που είχε κάνει η δημοτική αρχή μέχρι 
το ‘23 ήταν να κοινοποιήσει στην ΚΤΥΠ 
την απόφαση του ΣτΕ, που δικαίωνε τον 
Δήμο. Η πρώην Δήμαρχος δεν ενερ-
γοποιήθηκε ούτε όταν η οικογένεια 
Μήτση χτύπησε την πόρτα του Δήμου 
(15/02/23) ζητώντας την «αυτοδίκαιη 
άρση της απαλλοτρίωσης», καθώς 

έληγε η 15ετία. Η Δ. Θωμαΐδου έκρυψε 
το θέμα και το έφερε στο ΔΣ λίγο πριν 
λήξει το εξάμηνο που έπρεπε να συζη-
τηθεί το αίτημα Μήτση (07/08/23). Τότε, 
με πρόταση της αντιπολίτευσης εγκρί-
θηκε απόφαση για την εύρεση χρημα-
τοδότησης (ακόμα και με δάνειο) για να 
βρεθούν τα χρήματα στο παρά πέντε. Η 
συνέχεια είναι γνωστή με την υπόθεση 
να μπλοκάρει από την Αποκεντρωμένη 
Διοίκηση. 

Π. Μανούρης: 
Στοιχειοθετείται  η παράβαση 

καθήκοντος 
Όπως σημείωσε ο Π. Μανούρης, η 
πρώην Δήμαρχος από μόνη της από το 
‘19 έως το ‘23 θα έπρεπε να έχει εξα-
ντλήσει όλες τις δυνατότητες κρατικής 
χρηματοδότησης και κατόπιν να προέ-
βαινε σε λήψη δανείου αν όλες οι προ-
σπάθειες δεν είχαν αποδώσει. «Η ανω-
τέρω παράλειψη οφειλόμενης νόμιμης 
ενέργειας, στοιχειοθετεί την αντικει-
μενική υπόσταση του αδικήματος της 
παράβασης καθήκοντος του άρθρου 59 
του Π.Κ.», είπε χαρακτηριστικά.  

Χαρακτηριστική της στάσης της κας 
Θωμαΐδου η πρόσφατη προσφυγή της, 
που απερρίφθη, κατά της λήψης δανεί-
ου για την απαλλοτρίωση της ΕΡΙΟΤΕΚ. 

Στην προσφυγή, μάλιστα, υποστήριζε 
πως «δεν αιτιολογείται αντικειμενικά 
και δίκαια… η ωφελιμότητα της απαλ-
λοτρίωσης»! Τέλος, σημειώνεται πως, 
ενώ ο Δήμος ήταν σε αντιδικία με την 
οικογένεια Μήτση η πρώην δημοτική 
αρχή είχε αποδεχθεί δωρεά από την 
οικογένεια για την παιδική χαρά στο 
Παναιτώλιο, που είχε αφαιρέσει λίγους 
μήνες νωρίτερα για «τοξικά δέντρα». 

Χαρακτηριστική ήταν η απόδοση των 
ευθυνών στην Δ. Θωμαϊδου από το δη-
μοτικό σύμβουλο Θ. Χαμαλίδη: “Είχες 
το αίτημα το Φλεβάρη του 23 και ήρ-
θες στο συμβούλιο 7 Αυγούστου. Που 
ήσουνα;” 

Τελευταία προσπάθεια για την 
ΕΡΙΟΤΕΚ

Το τελευταίο νομικό του χαρτί ετοι-
μάζεται «να παίξει» η δημοτική αρχή 
Μανούρη, προσπαθώντας να μπλοκά-
ρει την απόφαση του Γραμματέα της 
Αποκεντρωμένης Διοίκησης και να πε-
ριμένει την απόφαση του Συμβουλίου 
της Επικρατείας. Με αυτόν τον τρόπο, η 
διοίκηση παράλληλα επιδιώκει να απο-
φύγει τυχόν νομικές συνέπειες, καθώς 
δεν έχει κάνει ακόμα τις ενέργειες για 
να παραδοθεί ακόμα ο χώρος στην οι-
κογένεια Μήτση. 

ΝΕΑ ΙΩΝΙΑ

Βαριά εκτεθειμένη για την ΕΡΙΟΤΕΚ η Δ. Θωμαΐδου 

Δ. ΘΩΜΑΪΔΟΥ: 
 4 χρόνια δεν έκανε τίποτα

 Ενώ ήταν σε "αντιδικία" 
έπαιρνε χορηγία από τον 
"αντίδικο"!

  Άργησε 6 μήνες να φέρει 
στο δημοτικό συμβούλιο το 
θέμα, την ώρα που έληγε η 
προθεσμία απαλλοτρίωσης
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•  Και αφού έβγαλε έναν “φιλεργατι-
κό” λόγο, που θα έκανε να δακρύ-
σει ακόμα και ο (ισόβιος) πρόεδρος 
της ΓΣΕΕ Γιάννης Παναγόπουλος, 
αναφέρθηκε στα “κορίτσια” και 
ζήτησε να μιλήσουν – οι καταγγέλ-
λοντες - με ονοματεπώνυμα και να 
καταγγείλουν συγκεκριμένους ερ-
γαζόμενους! 

•  Μόνο που δε χρειάστηκε. Μίλησε 
ευθέως και ανοιχτά ο πρόεδρος.

•  Φυσικά δε ζητήθηκε μια συγνώ-
μη από τους κατοίκους, ούτε από 
τους εργαζόμενους που παραλίγο 
να μπλεχτούν σε μια υπόθεση πα-
ραποίησης απόφασης συλλογικού 
οργάνου, με την οποία δεν έχουν 
καμία σχέση.

•  Τελικά σε αυτήν την υπόθεση έπαι-
ξαν πρωταγωνιστικό ρόλο οι δυο 
που επιχείρησαν να βγάλουν τις 
κάμερες (της Έκφρασης) έξω από 
το δημοτικό συμβούλιο: Ο πρόε-
δρος Νώντας Σπυρόπουλος και η 
αντιδήμαρχος Αιμιλία Τζίβα

•  Αξίζει επίσης να σημειωθεί ότι στε-
λέχη, διαχρονικά, της παράταξης 
Μπάμπαλου, τηρούν σιγή ιχθύος, 
αποφεύγοντας να μπλεχτούν σε 
γκρίζες υποθέσεις                 

“Απορρίφθηκε 
από την Αποκεντρωμένη”
•  Υπάρχει ένα καλαμπούρι που κυ-

κλοφορεί ευρέως στην Αυτοδιοίκη-
ση και λέγεται…

•  “η προσφυγή απορρίφθηκε από την 
Αποκεντρωμένη Διοίκηση…”

•  Το λέμε καλαμπούρι επειδή σε 
αυτήν τη χώρα λειτουργεί (ακόμα 
ένας) άθλιος νόμος που λέει ότι μια 
προσφυγή ενός – ή περισσοτέρων 
– πολιτών κατά αποφάσεων της δι-
οίκησης…

•  ...θεωρείται απορριφθείσα από την 
Αποκεντρωμένη Διοίκηση αν ΔΕΝ 
ΕΞΕΤΑΣΤΕΙ! 

•  Δηλαδή, την παίρνουν, τη βάζουν 
στο συρτάρι, περνάνε δυό μήνες και 
αυτομάτως θεωρείται “σιωπηρώς 
απορριφθείσα”!

•  Και αυτές τις απορρίψεις κάποιες 
διοικήσεις τις εμφανίζουν ως δικαί-
ωση.

• Και καλά το επικοινωνιακό.
• Το ουσιαστικό;
•  Έχει το κράτος ελεγκτικό μηχανισμό, 

ο οποίος έχει δικαίωμα να μην ελέγ-
ξει και αν δεν ελέγξει δικαιώνεται 
αυτόματα ο ελεγχόμενος! 

• Αδιανόητα πράγματα. 
•  Είναι αυτό που λένε στους πολίτες 

“το μαχαίρι θα φτάσει στο κόκκα-
λο...θα αποδοθούν ευθύνες, όσο 
ψηλά και αν βρίσκονται….κλπ κλπ”

Οφείλετε 
να δίνετε εξηγήσεις!
•  Έχει παραγίνει το πράγμα με τους 

“εύθικτους” που ασκούν διοίκη-
ση και ελέγχονται για δαπάνες που 
έκαναν.

•  Το πρώτο επιχείρημα άμυνας είναι 
το “έχω εγώ ανάγκη από….” λέγο-
ντας ευθέως ότι αυτοί είναι “large” 
και δεν ασχολούνται με “ψιλολό-
για”…

•  ...όπου ψιλολόγια είναι τα 5, 10, 20 
χιλιάρικα.

• Μάλλον έχετε μπερδευτεί κάποιοι: 
•  Είστε υποχρεωμένοι να δίνετε λο-

γαριασμό για τη διαχείριση του δη-
μόσιου χρήματος.

• Με πειστικά επιχειρήματα.
•  Τις παρεξηγήσεις αλλού. Εδώ δε 

χωράνε τα “δεν έχω εγώ ανάγκη…” 
•  Στο δημόσιο βιο δεν κάνουμε “έντα-

ση αναγκών” όπως λένε στις πωλή-
σεις…

•  ...δεν είμαστε “μια παρέα” για να 
παρεξηγιόμαστε. 

•  Οφείλουν όσοι διαχειρίζονται δη-
μόσιο χρήμα να δίνουν εξηγήσεις 
όταν ερωτηθούν

•  Και ταυτόχρονα οφείλουν όσοι ρω-
τάνε, να ρωτάνε – και να διατυπώ-
νουν κρίσεις – επί πραγματικών 
στοιχείων 

•  Με μαϊμουδιές και ψεύτικους 
αριθμούς δε γίνεται πολιτική, δεν 
ωφελείται η κοινωνία, όπως πρέπει 
να ωφελείται από τη διαφάνεια και 
την κριτική.

συνέχεια από την σελ. 3
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Η υπαναχώρηση της δημοτικής αρχής 
Τομπούλογλου στο θέμα της δημιουργίας 
χριστουγεννιάτικου χωριού ξαναήρθε στο 
προσκήνιο, κατόπιν εορτής. 
Και σε αυτό το σημείο έχουμε ένα επικοι-
νωνιακό παιχνίδι με μισές αλήθειες και 
υπονοούμενα. 
Στην «επίθεση» πέρασε η δημοτική αρχή 
με μία ανακοίνωση στην επίσημη σελίδα 
του Δήμου στο Facebook. Το ύφος της 
δεν είχε καμία σχέση με με σελίδα επί-
σημου οργανισμού αφού το προσβλητικό 
ύφος που είχε έναντι δημοτικών συμ-
βούλων της αντιπολίτευσης δεν συναντά-
ται εύκολα ούτε σε ιδιωτικές σελίδες. 

Απορρίφθηκε; 
«Απορρίφθηκε η προσφυγή» πανηγυρί-
ζει η δημοτική αρχή χωρίς όμως να λέει 
ότι η απόρριψη δεν έγινε επειδή κρίθη-
κε η αβάσιμη αλλά επειδή ως συνήθως 
η Αποκεντρωμένη διοίκηση Αττικής δεν 
εξετάζει καν τις προσφυγές! 

Και η συγκεκριμένη προσφυγή δεν εξε-
τάστηκε και σύμφωνα με τον ανεκδι-
ήγητο νόμο που ισχύει «οι αποφάσεις 
της διοίκησης αν δεν εξεταστούν εντός 
διμήνου τεκμαίρονται ως νόμιμες ενώ 
οι προσφυγές τεκμαίρονται ως απορρι-
φθείσες». 
Στην ανακοίνωση - non paper - της δη-
μοτικής αρχής αφήνεται να εννοηθεί το 
χριστουγεννιάτικο χωριό δεν έγινε επειδή 
έκανε προσφυγή αντιπολίτευση κάτι που 
φυσικά δεν είναι αλήθεια. 

Δεν αναστέλλουν 
τις εξελίξεις οι προσφυγές
Οι όποιες προσφυγές γίνονται από την 
αντιπολίτευση δεν αναστέλλουν την ισχύ 
των αποφάσεων διοικήσεων των Δήμων 
και αυτό το γνωρίζουν πολύ καλά όσοι δι-
οικούν αλλά και όσοι δεν διοικούν. Αν η 
δημοτική αρχή ήθελε χριστουγεννιάτικο 
χωριό θα είχε πραγματοποιηθεί. 

Σκληρές απαντήσεις 
από την αντιπολίτευση 
«Η κατακραυγή του κόσμου σας μάζε-
ψε», σημειώνει στην ανακοίνωση του 
ο Στέφανος Γατσούλης. «Αν η διοίκη-
ση Τομπούλογλου ήθελε, μπορούσε να 
υλοποιήσει το “όραμά” της….δεν ήταν η 

προσφυγή που απέτρεψε τα σχέδιά τους, 
ήταν η κατακραυγή του εμπορικού κό-
σμου και της μεγάλης πλειοψηφίας της 
τοπικής κοινωνίας….», σχολιάζει. 

«Είναι κατάπτυστες οι αιτιάσεις της δι-
οίκησης Τοπούλογλου», αναφέρει η μα-
κροσκελής ανακοίνωση της παράταξης 
της πρώην διοίκησης του Δήμου «Πολι-
τών Πολιτεία». «...Οι επαγγελματίες ψεύ-
τες και συκοφάντες που έχουμε την ατυ-
χία να διοικούν την πόλη μας προέβησαν 
σε άλλη μία κατάπτυστη ανακοίνωση που 
βρίθει ψεμάτων», προσθέτει.  
- Ως έκδοση «γραφείου προπαγάνδας 
που θα το ζήλευε και η χούντα» χαρα-
κτηρίζει την ανακοίνωση του Δήμου ο 
Γιάννης Τζέλης. «Το άσπρο για μαύρο 
προσπαθεί  να παρουσιάσει η διοίκηση 
Τομπούλογλου στο ζήτημα της προσφυ-
γής της αντιπολίτευσης ...Όσο και αν 
επιχειρεί το γραφείο προπαγάνδας του 
Δήμου να στρεβλώσει την πραγματικό-
τητα δεν μπορεί να τα καταφέρει..», υπο-
γραμμίζει. 

Δημοτικά Νέα

Με πρόσχημα την προσφυγή
ΝΕΑ ΦΙΛΑΔΕΛΦΕΙΑ – ΝΈΑ ΧΑΛΚΗΔΟΝΑ
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Σε Δήμο πρότυπο στα βι-
οαπόβλητα μετατρέπεται 
ο Δήμος Λυκόβρυσης – 
Πεύκης μειώνοντας ση-
μαντικά τα απορρίμματα 
που οδηγούνται σε ταφή, 
δημιουργώντας κομπόστ 
και εξοικονομώντας κρίσι-
μους πόρους. Η επιτυχής 
εφαρμογή του καφέ κάδου 
από τον Φεβρουάριο του 
‘24 έχει οδηγήσει στη συλ-
λογή 158,14 τόνων. 

Σύμφωνα, μάλιστα, με τα 
στοιχεία του ΕΔΣΝΑ για τον 
Νοέμβριο του 2024, ο Δή-
μος μείωσε την ποσότητα 
απορριμμάτων που κατευ-
θύνθηκαν σε ταφή κατά 
25,7%, με 745,8 τόνους να 

θάβονται έναντι 1.004 τό-
νων τον Νοέμβριο του 2023.
«Η θετική ανταπόκριση των 
δημοτών και η αφοσίωση 
της υπηρεσίας μας έχουν 
μετατρέψει το πρόγραμμα 
του καφέ κάδου σε ένα 
περιβαλλοντικό success 
story. Με τη συλλογική 

μας προσπάθεια, προστα-
τεύουμε το περιβάλλον και 
βελτιώνουμε την ποιότητα 
ζωής στην πόλη μας. Εί-
μαι σίγουρος ότι το 2025 
θα καταρρίψουμε το φετινό 
ρεκόρ», δήλωσε ο Δήμαρ-
χος Λυκόβρυσης – Πεύκης 
Μάριος Ψυχάλης. 

Περιμένουμε να σας υποδεχτούμε στο χώρο μας με καινούργια μηχανήματα ελέγχου και 
τη νέα μας υπηρεσία delivery. Δίπλα σας όπως πάντα!

Νέο ρεκόρ στα βιοαπόβλητα
ΛΥΚΟΒΡΥΣΗ – ΠΕΥΚΗ 

19,15 τόνους βιοαποβλήτων συνέλεξε ο Δήμος Λυκόβρυσης – Πεύκης από τους 
καφέ κάδους τον Δεκέμβριο ξεπερνώντας συνολικά το 2024 τους 158 τόνους! 

Μετά από παρέμβαση 
σωματείων της Νέας 
Ιωνίας στη «DO VALUE» 
απετράπησαν δύο ακόμα 
πλειστηριασμοί λαϊκών 
κατοικιών στην πόλη, 
σύμφωνα με την Επιτρο-
πή Σωματείων και Μαζι-
κών Φορέων.
Ο πρώτος από τους δύο 
αφορούσε την κατοικία 
πολίτη με μόνιμη αναπη-
ρία 67%, που επιβιώνει 
μόνο με τα ελάχιστα που 
λαμβάνει από το αναπη-
ρικό επίδομα, που ανήκει 
στα ευάλωτα νοικοκυριά 
για τα οποία η κυβέρνη-
ση είχε ανακοινώσει ότι 
προστατεύονται από τους 
πλειστηριασμούς, αλλά 

τελικά χωρίς την παρέμ-
βαση της Επιτροπής θα 
έχανε το σπίτι του, όπως 
αναφέρει η Επιτροπή.

«Ο δεύτερος πλειστηρια-
σμός αφορούσε την πρώ-
τη κατοικία ενός συμπο-

λίτη μας, του οποίου το 
σπίτι πλειστηριαζόταν στο 
όνομα όμως της αδερφής 
του, που η ίδια επιβαρυ-
νόταν με ένα χρέος -όχι 
μεγάλο- από πιστωτικές 
κάρτες, η οποία όμως 
απεβίωσε…», σημειώνει.

Απετράπησαν  
δύο ακόμα πλειστηριασμοί

ΝΕΑ ΙΩΝΙΑ
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ΝΕΑ ΙΩΝΙΑ
Μία αλλαγή 
στις αντιδημαρχίες

Νέα αντιδήμαρχος Παιδείας η 
Μ. Κουλουριώτη, με τον Ν. Δα-
κουτρό να γίνεται εντεταλμένος 
δημοτικός σύμβουλος υγείας, 
μεταναστών και προσφύγων κα-
θώς και δημοτικής αστυνομίας. 
Οι υπόλοιπες αντιδημαρχίες της 
δημοτικής αρχή του Π. Μανούρη 
παραμένουν ίδιες.

Αντιδήμαρχοι
ΣΤΕΡΓΙΟΣ ΚΟΝΤΟΣΤΕΡΓΙΟΣ, 
αντιδήμαρχος Οικονομικών 
ΕΛΙΣΑΒΕΤ ΓΕΩΡΓΙΑΔΟΥ, 
αντιδήμαρχος Διαχείρισης 
Ανθρώπινων Πόρων
ΓΙΑΝΝΗΣ ΛΑΖΑΡΙΔΗΣ, 
αντιδήμαρχος Κοινωνικής 
Πολιτικής & Αλληλεγγύης
ΦΩΤΗΣ ΤΣΟΜΠΑΝΟΓΛΟΥ, 
αντιδήμαρχος Περιβάλλοντος 
& Κυκλικής Οικονομίας
ΜΑΡΙΛΛΗ ΚΟΥΛΟΥΡΙΩΤΗ, 
αντιδήμαρχος Παιδείας & 
Δια Βίου Μάθησης 
ΣΑΒΒΑΣ ΧΑΤΖΗΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΥ
αντιδήμαρχος Τεχνικών Υπηρε-
σιών & Πολεοδομικού Σχεδια-
σμού
ΓΙΩΡΓΟΣ ΣΤΕΦΑΣ, 
αντιδήμαρχος Πολιτικής 
Προστασίας
ΣΟΦΙΑ ΝΑΪΣΙΔΟΥ, 
αντιδήμαρχος Αθλητισμού
ΣΩΤΗΡΗΣ ΣΚΕΥΟΦΥΛΑΞ, 
αντιδήμαρχος Βρεφονηπιακών 
& Παιδικών Σταθμών
ΓΕΩΡΓΙΑ ΤΣΟΜΠΑΝΙΔΟΥ, 
αντιδήμαρχος Ψηφιακού 
Μετασχηματισμού & 
Ευρωπαϊκών Προγραμμάτων
ΑΝΑΣΤΑΣΙΑ ΚΛΑΡΑ, 
αντιδήμαρχος Πολιτισμού

ΗΡΑΚΛΕΙΟ 
Απομάκρυνση 
αντιδημάρχων με… νόημα 

Μετά από μια χρονιά με «φθο-
ρά» σε διάφορα μέτωπα ο Ν. 
Μπάμπαλος προέβη σε αρκε-
τές ανακατατάξεις. Εκτός του 
σχήματος μένει ο αντιδήμαρχος 
Πρασίνου Δ. Δημητρόπουλος, 
ο οποίος ήταν και πρώτος σε 
σταυρούς. Αναμενόμενο μετά τη 
διαφοροποίησή του στην κατα-
σκευή του αναψυκτηρίου στην 
πλατεία Μανδηλαρά. Τη θέση 
του αναλαμβάνει ο Χρ. Τσουλου-
χάς. Αντικατάσταση και για την 
αντιδήμαρχο Οικονομικών Χρ. 
Αγγελοπούλου, την οποία αντι-
καθιστά η Έ. Κανλή.

Αντιδήμαρχοι
Α. ΠΑΝΑΓΙΩΤΑΚΟΠΟΥΛΟΥ, 
αντιδήμαρχος Παιδείας, Διοικη-
τικής Αναδιάρθρωσης και Οργά-
νωσης
Η. ΜΠΑΡΜΠΑΣ, 
αντιδήμαρχος Τεχνικών Υπηρε-
σιών, Υποδομών και Βιώσιμης 
Κινητικότητας
Φ. ΦΩΤΟΠΟΥΛΟΣ, 
αντιδήμαρχος Καθαριότητας, Κυ-
κλικής Οικονομίας και Αστικής 
Πανίδας
ΧΡ. ΤΣΟΥΛΟΥΧΑΣ, 
αντιδήμαρχος Πρασίνου και 
Κλιματικής Προστασίας
ΑΙΜ. ΤΖΙΒΑ, 
αντιδήμαρχος Ηλεκτρονικής Δια-
κυβέρνησης, Ψηφιακής Πολιτικής, 
Ευρωπαϊκών Προγραμμάτων
Κ. ΓΕΩΡΓΟΠΟΥΛΟΥ, 
αντιδήμαρχος Δημοτικών 
Βρεφονηπιακών Σταθμών 
και Κέντρων Προστασίας Τρίτης 
Ηλικίας
ΕΥ. ΚΑΝΛΗ, 
αντιδήμαρχος Οικονομικών
Π. ΣΠΗΛΙΟΠΟΥΛΟΣ, 
αντιδήμαρχος Ειδικών Συνεργεί-
ων και Πολιτικής Προστασίας
Δ. ΑΪΒΑΤΖΙΔΟΥ, 
αντιδήμαρχος Κοινωνικής Πολι-
τικής, Αλληλεγγύης, Οικογένειας, 
Πρόνοιας  και Εθελοντισμού.

ΛΥΚΟΒΡΥΣΗ – ΠΕΥΚΗ
Αρμοδιότητες διοίκησης 
σε Μονεμβασιώτη 
και Κωνσταντίνου

Στην ομάδα διοίκησης του Μ. 
Ψυχάλη συμμετέχουν εφεξής 
οι Στ. Μονεμβασιώτης, ως εντε-
ταλμένος σύμβουλος διαχείρι-
σης Ενεργειακών Πόρων, και Ν. 
Κωνσταντίνου, ως εντεταλμένος 
σύμβουλος Παιδείας. 

Η απόφαση αυτή σηματοδοτεί τη 
διεύρυνση της πλειοψηφίας και 
«με τη βούλα», αποτυπώνοντας 
την πολιτική κυριαρχία της δη-
μοτικής αρχής τη συγκεκριμένη 
περίοδο στον Δήμο Λυκόβρυσης 
– Πεύκης.

Αντιδήμαρχοι
ΙΟΡΔΑΝΗΣ ΒΟΓΙΑΤΖΟΓΛΟΥ, 
αντιδήμαρχος Διοικητικών Υπη-
ρεσιών
ΧΑΡΑΛΑΜΠΟΣ ΚΑΡΑΝΑΣΟΣ, 
αντιδήμαρχος Καθαριότητας
ΚΩΣΤΑΣ ΜΠΕΛΕΧΡΗΣ, 
αντιδήμαρχος Τεχνικών Υπηρε-
σιών
ΓΙΑΝΝΗΣ ΚΑΛΑΜΠΑΛΙΚΗΣ, 
αντιδήμαρχος Καθημερινότητας
ΝΙΚΟΣ ΓΙΑΝΝΟΠΟΥΛΟΣ, 
αντιδήμαρχος Πρασίνου και Πο-
λιτικής Προστασίας
ΜΑΡΙΑ ΝΙΚΟΛΑΪΔΟΥ, 
αντιδήμαρχος Οδοκαθαρισμού, 
Δημοτικής Συγκοινωνίας 
& Εγκαταλελειμμένων Οχημά-
των και Ζώων Συντροφιάς
ΜΑΡΙΑ ΑΘΑΝΑΣΟΠΟΥΛΟΥ, 
αντιδήμαρχος Καθαριότητας 
Σχολικών Υποδομών – Δημοτι-
κών Κτιρίων
ΠΕΤΡΟΣ ΜΑΡΙΔΑΚΗΣ, 
αντιδήμαρχος Ηλεκτροφωτισμού
ΚΩΣΤΑΣ ΣΩΤΗΡΙΟΥ, 
αντιδήμαρχος Αθλητισμού

ΜΕΤΑΜΟΡΦΩΣΗ
«Rotation» 
στους αντιδημάρχους

Σε εκτεταμένο rotation αντιδη-
μάρχων προχώρησε ο Δήμαρχος 
Μεταμόρφωσης Στρ. Σαραούδας. 
Από το υπάρχον σχήμα βρέθηκαν 
εκτός οι Μ. Αδαμίδης, Χ. Νικολο-
πούλου, Δ. Σκοπελίτη, Χρ. Αντω-
νοπούλου και Στ. Βλαχάκης. 
Σταθερός έμεινε ο Στ. Σαριδά-
κης στην καθαριότητα, ενώ στην 
παιδεία παρέμεινε ο Γ. Μπάλτας, 
άμισθος αυτή τη φορά.

Αντιδήμαρχοι
Προστέθηκαν οι:
Μ. ΑΓΓΕΛΟΠΟΥΛΟΥ, 
αντιδήμαρχος Πολιτισμού
Α. ΧΡΙΣΤΟΦΟΡΙΔΗΣ, 
αντιδήμαρχος Κοινωνικής 
Πολιτικής
Γ. ΑΡΓΥΡΗΣ, 
αντιδήμαρχος Οικονομικών 
και Διοικητικών
Π. ΛΟΥΣΙΔΗΣ, 
αντιδήμαρχος Προάσπισης 
και Προαγωγής Δημόσιας Υγείας
Γ. ΣΤΡΟΓΓΥΛΟΥΔΗΣ, 
αντιδήμαρχος Καθημερινότητας 
και Ηλεκτρονικής Διακυβέρνη-
σης.
Η Δ. ΤΣΕΒΑ «μετατοπίζεται» και 
ορίζεται (έμμισθη) αντιδήμαρχος 
Αθλητισμού

Παραμένουν οι: 
ΣΤ. ΣΑΡΙΔΑΚΗΣ, 
αντιδήμαρχος Περιβάλλοντος, 
Καθαριότητας & Ανακύκλωσης
Γ. ΜΠΑΛΤΑΣ, 
άμισθος αντιδήμαρχος Παιδείας

ΝΕΑ ΦΙΛΑΔΕΛΦΕΙΑ – 
ΝΕΑ ΧΑΛΚΗΔΟΝΑ
Χωρίς ιδιαίτερες αλλαγές 
η σύνθεση της διοίκησης

Αντιδήμαρχοι γίνονται οι Ηλ. Επι-
τρόπου και Γ. Κελλίδης, ενώ οι 
Μ. Διαγουμάς και Γρ. Κοττές γί-
νονται εντεταλμένοι σύμβουλοι, 
διατηρώντας όλοι το ίδιο αντικεί-
μενο. Παράλληλα ο Λ. Αντωνό-
πουλος παραμένει πρόεδρος του 
ΔΣ και ο Κ. Τομπούλογλου, αντι-
πρόεδρος του Π.Π.Ι.Ε.Δ.

Αντιδήμαρχοι
ΕΛΕΝΗ ΔΡΕΠΑΝΙΑ, 
αντιδήμαρχος Οικονομικών Υπη-
ρεσιών & Αναπτυξιακής Πολιτι-
κής 
ΕΥΤΥΧΙΑ ΠΑΠΑΛΟΥΚΑ, 
αντιδήμαρχος Τεχνικών Υπηρε-
σιών, Υπηρεσίας Δόμησης, Φιλο-
ζωΐας, Επικοινωνίας & Δημοσίων 
Σχέσεων
ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ ΑΘΑΝΑΣΟΠΟΥΛΟΣ
αντιδήμαρχος Καθημερινότητας 
Νέας Φιλαδέλφειας & Υπεύθυνος 
λειτουργίας των τριών ΚΑΠΗ
ΔΗΜΗΤΡΗΣ ΖΗΣΙΜΑΤΟΣ, 
αντιδήμαρχος Καθημερινότητας 
Νέας Χαλκηδόνας
ΑΛΕΚΟΣ ΓΟΥΛΑΣ, αντιδήμαρχος 
Παιδείας
ΙΩΑΝΝΗΣ ΠΡΑΤΣΗΣ, 
αντιδήμαρχος Διοικητικών 
Υπηρεσιών και Δ/σης ΚΕΠ
ΗΛΙΑΣ ΕΠΙΤΡΟΠΟΥ, 
αντιδήμαρχος Αθλητισμού & 
Περιοχών Απομάχων – Αγίας 
Μαρίνας
ΓΙΩΡΓΟΣ ΚΕΛΛΙΔΗΣ, 
αντιδήμαρχος Ψηφιακού Μετα-
σχηματισμού, Προστασίας 
και Προαγωγής της Υγείας & 
Εθελοντισμού
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Καθίσματα εργασίας με 477 ευρώ/τεμ.
ΜΕΤΑΜΟΡΦΩΣΗ

Αίσθηση έχει δημιουργήσει η γαλαντο-
μία της δημοτικής αρχής στο Δήμο Με-
ταμόρφωσης και στην προμήθεια καθι-
σμάτων εργασίας.
Η πρόσφατα προμήθεια (Δεκέμβριος 
2024) κόστισε το ποσό των 37.000 ευρώ 
περίπου για να αγοραστεί μία καρέκλα 
για το Δήμαρχο και 75 καθίσματα ερ-
γασίας.

807 η καρέκλα 
του Δημάρχου – 

477 ευρώ οι άλλες
Κι αν κάποιος μπορεί να πει ότι τα 850€ 
για την καρέκλα του Δημάρχου “κατα-
πίνονται” θα δυσκολευτεί να πει το ίδιο 
για τα 477€ που δαπανήθηκαν για κάθε 
κάθισμα εργασίας.
Συνολικά αγοράστηκαν: 1 καρέκλα Δη-
μάρχου για 804 ευρώ και 75 καθίσματα 
εργασίας για 477 ευρώ το καθένα (τελική 
τιμή με ΦΠΑ)
Μια πρόχειρη έρευνα κάνει πολύ εύκο-
λη τη σύγκριση:

Αξιοπρεπή καθίσματα στην αγορά βρί-
σκονται στην περιοχή τιμών από 100 
έως 200€ (τελική τιμή) και μάλιστα από 
εταιρείες που εξειδικεύονται στα καθί-
σματα εργασίας.
Είναι απορίας άξιο με ποια κριτήρια 
οδηγήθηκε ο Δήμος Μεταμόρφωσης, 
με υπογραφή του Δημάρχου του Στρά-
του Σαραούδα, σε μία απευθείας ανά-
θεση, με αυτές τις τιμές, αποκλείοντας 
κάθε άλλη ανταγωνιστική προσφορά 
και μάλιστα σε μία εταιρεία που, όπως 
δείχνει στην ιστοσελίδα της, δεν εξειδι-
κεύεται στα καθίσματα εργασίας.
Το θέμα σχολιάστηκε από αρκετούς 
πολίτες ότι και αυτή η αγορά είναι στο 
πλαίσιο των συνηθισμένων απευθείας 
αναθέσεων της δημοτικής αρχής του κ. 
Σαραούδα, οι οποίες συνοδεύονται από 
υψηλότατο τίμημα και χωρίς ανταγωνι-
σμό.
Το εντυπωσιακό, αλλά και συνηθισμένο 
πια, είναι ότι ο Δήμος Μεταμόρφωσης 
έστειλε πρόσκληση υποβολής προσφοράς 

σε μια εταιρία, κάτι που σύμφωνα με τον 
κατάπτυστο νόμο που ισχύει, αποκλεί-
ει σε οποιονδήποτε άλλον να καταθέσει 
έγκυρη προσφορά.
Το “κερασάκι στην τούρτα” της ακριβής 
αγοράς είναι η φράση “το κριτήριο κα-

τακύρωσης είναι η χαμηλότερη τιμή” και 
αυτό αποτελεί τη μεγαλύτερη κοροϊδία 
προς όλους τους πολίτες.

“Ρουβάς” και στα καθίσματα!

Δημοτικά Νέα
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Μήνυση κατά της Volton για υπεξαίρεση
ΛΥΚΟΒΡΥΣΗ – ΠΕΥΚΗ

Σε μήνυση κατά της 
Volton προχώρησε, 
Δήμος Λυκόβρυσης 
– Πεύκης με την κατη-
γορία της υπεξαίρεσης, 
αφού η συγκεκριμένη 
εταιρεία ενέργειας δεν 
έχει αποδώσει από τον 
Νοέμβριο του 2022 τα 
τέλη καθαριότητας, φω-
τισμού και άλλους φό-
ρους που εισπράχθηκαν 
μέσω των λογαριασμών 
ηλεκτρικής ενέργειας, 
παραβιάζοντας τις υπο-
χρεώσεις της.
Σύμφωνα με τον Δήμο, 
η εταιρεία αγνόησε τις 
επανειλημμένες οχλή-
σεις και την αποστολή 

εξώδικης δήλωσης, 
καθιστώντας αναγκαία 
την προσφυγή στη Δι-
καιοσύνη.
Με δήλωσή του ο Δή-
μαρχος Λυκόβρυσης 
– Πεύκης, Μάριος Ψυ-
χάλης ξεκαθαρίζει ότι 
«ο Δήμος δεν θα επι-
τρέψει σε καμία εται-
ρεία να αυθαιρετεί εις 
βάρος του Δήμου και 
των δημοτών μας». «Τα 
χρήματα που πληρώ-
νουν οι πολίτες μέσω 
των λογαριασμών ηλε-
κτρικής ενέργειας είναι 
πόροι προορισμένοι για 
την καθαριότητα, τον 
φωτισμό και τη βελ-

τίωση της καθημερι-
νότητάς τους – όχι για 
να παραμένουν στους 
ισολογισμούς εταιρει-
ών», σημειώνει. Υπο-
γραμμίζει τέλος πως η 
δημοτική αρχή στέλνει 
ένα ξεκάθαρο μήνυμα: 
«Οι πόροι του Δήμου 
ανήκουν στους δημό-
τες και θα προστατεύ-
ονται με κάθε νόμιμο 
μέσο. Βάζουμε τέλος σε 
τέτοιες πρακτικές και 
υπερασπιζόμαστε τα 
συμφέροντα της πόλης 
μας με αποφασιστικό-
τητα».
* Προσθήκη για πλη-
ρωμή.

Του άδειασαν τις γωνιές και 
τους ευχαριστεί

ΝΕΑ ΙΩΝΙΑ 

Με μηχάνημα του ΕΔΣΝΑ 
άδειασαν οι «γωνιές ανακύ-
κλωσης» στη Νέα Ιωνία, αυ-
τές δηλαδή οι κατασκευές 
που έκαναν έναν «σκασμό» 
λεφτά (του ΕΔΣΝΑ) και τοπο-
θέτησε στη Νέα Ιωνία η διοί-
κηση Θωμαϊδου σε συνεργα-
σία με την διοίκηση Πατούλη 
στην Περιφέρεια, χωρίς να 

έχουν όμως εξασφαλίσει 
πως θα συλλέγεται ότι μπαί-
νει εκεί!
Οι γωνιές ανακύκλωσης γέ-
μισαν, έγιναν γωνιές μόλυν-
σης και προχθές ο Δήμος 
Νέας Ιωνίας, με εργαλείο που 
έστειλε ο ΕΔΣΝΑ, τις άδειασε 
και τις σφράγισε (για να μη γί-
νουν πάλι τα ίδια).

Με ανακοίνωσή του ο Δή-
μαρχος Νέας Ιωνίας Πανα-
γιώτης Μανούρης ευχαρι-
στεί τον πρόεδρο του ΕΔΣΝΑ 
Μπάμπη Σιάτρα για την αρω-
γή. «Θα προσπαθήσουμε στο 
άμεσο μέλλον να κάνουμε 
εμείς την αποκομιδή με δικό 
μας όχημα που θα αποκτή-
σουμε», δηλώνει ακόμα. 
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Δεν έγιναν όλες οι εργασίες στο 5ο Γυμνάσιο μετά τους σοβάδες
ΗΡΑΚΛΕΙΟ

Σχεδόν δύο μήνες μετά την κα-
τάρρευση των σοβάδων στο 5ο 
Γυμνάσιο Ηρακλείου Αττικής οι 
γονείς καταγγέλλουν ότι καμία 
απολύτως εργασία δεν έγινε 
μέσα στο διάστημα των εορτών, 
από αυτές που είχε υποσχεθεί ο 
Δήμος! «Η υπομονή μας έχει 
εξαντληθεί», δηλώνουν χαρα-
κτηριστικά.

Συγκεκριμένα αναφέρονται σε:
1. Αποξήλωση των σοβάδων 
όλων των αιθουσών και των 
διαδρόμων του Α’ ορόφου του 
κτιρίου
2. Τοποθέτηση των ηλεκτρολο-
γικών του Β’ Ορόφου (εκκρε-
μούν από την παλαιότερη απο-
ξήλωση των σοβάδων του ίδιου 
ορόφου)
3.Επισκευή-αποκατάσταση του 
ταβανιού του εξώστη έξω από 

τις τουαλέτες των μαθητών και 
το Χημείο του σχολείου

«Με υπομονή περιμέναμε κατά 
την περίοδο των εορτών τα 
πράγματα να είχαν αποκαταστα-
θεί, προκειμένου να μην τεθεί 
οποιοσδήποτε (μαθητής, εκ-
παιδευτικός ή εργαζόμενος) σε 
κίνδυνο. Δυστυχώς προς μεγά-
λη μας απογοήτευση, δεν έχει 
γίνει τίποτα απολύτως», τονί-
ζουν. Ζητούν να ενημερωθούν 
για τους λόγους της καθυστέρη-
σης αλλά και να λάβουν χρονο-
διάγραμμα για την ημερομηνία 
ολοκλήρωσης των εργασιών.

Ηλ. Μπάρμπας: 
Δεν προλάβαμε να κάνου-
με τις εργασίες
Απαντώντας στο δημοτικό συμ-
βούλιο ο αντιδήμαρχος Τεχνι-

κών Έργων Ηλίας Μπάρμπας 
εξήγησε πως λόγω εργασιών 
και σε άλλα σχολεία δεν πρό-
λαβαν να παρέμβουν στο 5ο 
Γυμνάσιο, παρά τις δεσμεύσεις 
της δημοτικής αρχής. «Έχουν 

προγραμματιστεί για 
το επόμενο διάστη-
μα οι εργασίες στο 
σχολείο», υποστή-
ριξε. 

Βιβλιοπαρουσίαση:
«8 μήνες που συντάραξαν την Ελλάδα» 

ΗΡΑΚΛΕΙΟ

Την Τρίτη, 28  Ιανουαρί-
ου 2025, στις 8:00 μμ, στo  
Πολιτιστικό Κέντρο Βίλα 
Στέλλα (Γαλήνης και Σοφίας 
5), παρουσιάζεται το βιβλίο 
του Δημήτρη Στρατούλη «8 
μήνες που συντάραξαν την 
Ελλάδα Ιανουάριος – Αύ-
γουστος 2015».

3 ημέρες πριν ήταν η επέ-
τειος των 10 χρόνων από 
την εκλογική νίκη του ΣΥ-
ΡΙΖΑ στις εκλογές του 2015. 
10 χρόνια μετά τα 
ερωτήματα παρα-
μένουν επίκαιρα:

•  Μπορούσαν τότε 
τα πράγματα να 
πάνε αλλιώς, 
δηλαδή να  μην 
υπάρξει η μνη-
μονιακή συνθη-
κολόγηση της 
ηγεσίας του;

•  Υπάρχει ελπίδα ότι μπορεί 
να υπάρξει άλλος δρόμος 
από αυτόν της βαρβαρό-
τητας του νεοφιλελευθε-
σμού.

Ομιλητές:
Ήσυχος Κώστας, 
π. Βουλευτής και Υπουρ-
γός.
Σεφεριάδης Σεραφείμ, 
Καθηγητής Πολιτικής Επι-
στήμης στο Πάντειο Πανε-
πιστήμιο.

Τσίχλη Μαριάνα, 
Νομικός, π. Περιφερειακή 
Σύμβουλος Αττικής.

Συντονίζει ο δημοσιογρά-
φος Καραβάκος Βασίλης. 

Τη συζήτηση θα κλείσει ο 
συγγραφέας του Βιβλίου 
Δημήτρης Στρατούλης, Δ/
ρας Εργασιακών Σχέσεων, π. 
Βουλευτής και Υπουργός.
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  Την 29η Εθελοντική Αιμοδοσία του 
διοργανώνει ο Σύλλογος Εκπαιδευ-
τικών Π.Ε. «Γ. Σεφέρης» καλώντας 
τα μέλη και τους φίλους του να εκ-
δηλώσουν μαζική συμμετοχή ώστε 
να ενισχυθεί η Τράπεζα Αίματος. Η 
αιμοδοσία θα πραγματοποιηθεί την 
Παρασκευή 24 Ιανουαρίου στο ΚΕΠ 
της Νέας Ιωνίας (Πατριάρχου Ιωα-
κείμ 4, Νέα Ιωνία) από τις 9.15 μέχρι 
τη 13.00.

  Η «λαϊκή απαίτηση» για την εγκατά-
σταση σεισμογράφου στο Ηράκλειο 
έπιασε τόπο! Το Γεωδυναμικό Ιν-
στιτούτο σε συνεργασία με το Δήμο 
εγκατέστησε έναν σεισμογράφο στο 
Ηράκλειο και η δημοτική αρχή δη-
λώνει ικανοποιημένη επειδή, όπως 
δήλωσε ο Δήμαρχος της πόλης Νίκος 
Μπάμπαλος «προάγει την ασφάλεια 
των πολιτών».

  Ανησυχεί για τα θέματα ασφάλειας στην 
πόλη ο Γρηγόρης Λέων, επικεφαλής 
της παράταξης «Λυκόβρυση – Πεύκη 
Μαζί». Με αφορμή κλοπές και ληστεί-
ες του τελευταίου διαστήματος καλεί τη 
δημοτική αρχή να πιέσει ώστε να ενι-
σχυθεί το τοπικό αστυνομικό τμήμα, να 
ενισχυθεί ο φωτισμός και να επαναλει-
τουργήσει τη δημοτική αστυνομία.

  Ξεκίνησε κοινή καμπάνια αριστερών 
δημοτικών κινήσεων για την ακρί-
βεια, τους πλειστηριασμών, τη φτώ-
χειας και τις ιδιωτικοποιήσεις. Με 
σύνθημα «Οι ζωές μας πάνω από τα 
κέρδη τους-Αγώνας τώρα για ζωή 
και όχι επιβίωση», καλούν σε «αγώ-
νες σε κάθε γειτονιά», μεταξύ άλλων 
για την αύξηση των μισθών, την υπε-
ράσπιση των κοινωνικών αγαθών 
(νερό, ρεύμα κλπ) και τη στέγαση.

  Στη Βουλή έφερε το θέμα του 1ου 
Λυκείου Ν. Ιωνίας, ότι είναι χτισμέ-
νο πάνω στην κοίτη του Ποδονίφτη, 
η βουλεύτρια του ΠΑΣΟΚ-ΚΙΝΑΛ 
στο Βόρειο Τομέα Μιλένα Αποστο-
λάκη. Στην ερώτησή της ζητά να 
παρθούν μέτρα για την ασφάλεια του 
σχολείου σε περίπτωση πλημμύρας 
καθώς και για την  αναβάθμιση των 
υποδομών του κτιριακού συγκρο-

τήματος, αλλά και να διερευνηθεί 
γιατί απέτυχε η ενεργειακή αναβάθ-
μιση (για την οποία δαπανήθηκαν 
εκατοντάδες χιλιάδες ευρώ) που 
πραγματοποιήθηκε επί διοίκησης 
Θωμαϊδου. Σχετική ερώτηση έχει 
καταθέσει και το ΚΚΕ. 

  Δύο ολοήμερα τμήματα στο 3ο νηπι-
αγωγείο Ηρακλείου Αττικής συγχω-
νεύονται επειδή «έπεσε» η αναλο-
γία 25 παιδιά/1 εκπαιδευτικό, όπως 
καταγγέλλει η Ένωση Γονέων Ηρα-
κλείου Αττικής. Αυτά είναι τα αποτε-
λέσματα της συνεχούς και διαρκούς 
υποβάθμισης της δημόσιας εκπαί-
δευσης: «Αριθμοί» τα νήπια.

  Στο Συνεδριακό Κέντρο Νέας Ιωνίας 
(Πατριάρχου Ιωακείμ 4, πλ. ΗΣΑΠ Ν. 
Ιωνίας) στις 25 Ιανουαρίου στις 18.30 
η εκδήλωση-συνέλευση της «Εκτός 
Σχεδίου» με τίτλο: «Η Νέα Ιωνία που 
Ζούμε – η Πόλη για την οποία Αγω-
νιζόμαστε». «Για εμάς, το μεγάλο ζη-
τούμενο σήμερα είναι να σπάσουμε 
τις συναινέσεις, να βγούμε έξω από 
τα σχέδια που εφαρμόζουν ή μας 
ετοιμάζουν», τονίζει η δημοτική κίνη-
ση στον Δήμο Νέας Ιωνίας.

Ειδήσεις εν συντομία

ΟΙ ΠΙΤΕΣ ΤΩΝ 
ΣΥΛΛΟΓΩΝ

Τη νέα χρονιά υποδέχο-
νται σύλλογοι και ομά-
δες διοργανώνοντας την 
καθιερωμένη κοπή της 
βασιλόπιτας. 

• Ο Σύλλογος «Εθελο-
ντούμε»  το Σάββατο 25 
Ιανουαρίου 2025 στις 
11.00 π.μ. στο κτήριο της 
Σχολής χορού για άτομα 
με αναπηρία «thisability 
Creative Dance», Μια-
ούλη 9, Αθήνα.

• Ο Α.Γ.Σ. Ανατολή 
Νέας Ιωνίας Κυριακή 
26 Ιανουαρίου 2025, 

στις 06.00 μ.μ., στο Συ-
νεδριακό Κέντρο Ν. Ιω-
νίας (Πατριάρχου Ιωα-
κείμ 4).

• Ένωση Κρητών Με-
ταμόρφωσης την Κυ-
ριακή 2 Φεβρουαρίου 
(μεσημέρι) και ώρα 1.30 
μ.μ. στο Κρητικό Κέντρο 
Αόρη Μερταζάνης, Λεω-
φόρος Κηφισού 40 δίπλα 
στα ΚΤΕΛ.
Για πληροφορίες – κρα-
τήσεις τηλ. 2102824400-
6977221617.

• Ο Σκακιστικός Σύλλο-
γος Πεύκης «Αριστο-
τέλης» την Κυριακή 2 
Φεβρουαρίου 2025, στις 

8.00 μ.μ. θα κόψει την 
βασιλόπιτα του με συνε-
στίαση και μουσική στην 
ταβέρνα «ΠΕΥΚΑ» (Χαϊ-
μαντά, 34 Πεύκη).

• Ο Γ.Σ. Ίκαρος Νέας 
Ιωνίας την Κυριακή 2 
Φεβρουαρίου στις 11 
π.μ. στην αίθουσα εκδη-
λώσεων του συγκροτή-
ματος σχολείων Δερμι-
δεσίου Νέας Ιωνίας.
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Βήμα- βήμα προς την οικοδόμηση κα-
θεστώτος προχωρά η δημοτική αρχή 
Τομπούλογλου στη Νέα Φιλαδέλφεια 
– Νέα Χαλκηδόνα. Αυτή τη φορά η 
χρήση της επίσημης σελίδα του Δήμου 
στα κοινωνικά μέσα για να εξαπολυθεί 
επίθεση σε μέλη της αντιπολίτευσης 
ξεπερνά κάθε προηγούμενο. Με την 
ανάρτηση προσωπικών φωτογραφιών 
και με φραστική ονομαστική επίθεση 
κατά των εκλεγμένων δημοτικών συμ-
βούλων της αντιπολίτευσης η διοίκηση 
του Δήμου εμφανίζεται να βάλλει κατά 
(νόμιμων) ενεργειών της αντιπολίτευ-
σης χρησιμοποιώντας απαράδεκτη 
γλώσσα, μετατρέποντας την επίσημη 
δημοτική σελίδα σε παραταξιακό άμ-
βωνα.
Μας δημιουργεί εντύπωση γιατί μια 
τέτοια ανακοίνωση δεν την ανέβασαν 
ως παράταξη, στη δική τους σελίδα, 
αλλά έκαναν ένα τέτοιο θεσμικό ατό-
πημα. Ίσως νοιώθουν ότι πλέον ο Δή-

μος είναι το παραταξιακό τους από-
κτημα. Άλλωστε με τον ίδιο τρόπο δρα 
και η πολιτική τους οικογένεια, η ΝΔ, 
ως κυβέρνηση. Φαίνεται ότι πλέον το 
καθεστώς που έχει εγκαθιδρύσει η 
οικογένεια Μητσοτάκη στη χώρα εξα-
πλώνεται και βρίσκει το ανάλογό της 
στην πόλη μας με την οικογένεια Το-
μπούλογλου και τους φίλους της. 

Για την ουσία της ανακοίνωσης: 
Δεν απέρριψε επί της ουσίας την προ-
σφυγή μελών της αντιπολίτευσης η 
Αποκεντρωμένη διοίκηση, απλά δεν 
την εξέτασε στον προβλεπόμενο χρό-
νο και ως εκ τούτου θεωρείται απορ-
ριφθείσα. Θεωρούμε ότι αν όχι ο δή-
μαρχος, τουλάχιστον ο συντάκτης της 
ανακοίνωσης, ως απόφοιτος του Πο-
λιτικού Τμήματος του ΕΚΠΑ, γνωρίζει 
πολύ καλά τη διαφορά και έτσι διέπρα-
ξε σκόπιμη διαστρέβλωση.
Η προσφυγή μελών της αντιπολίτευ-

σης κατά απόφασης της διοίκησης, 
είναι ένα πέρα για πέρα νόμιμο μέσο 
και το προβλέπει ο νόμος. Άλλωστε η 
παράταξη που διοικεί σήμερα το Δήμο, 
δια του τότε επικεφαλής της Χάρη Το-
μπούλογλου και με τη συμμετοχή δυο 
νυν αντιδημάρχων, είχε χρησιμοποιή-
σει ουκ ολίγες φορές αυτή τη μέθοδο, 
ως αντιπολίτευση στη διοίκηση Βού-
ρου. Το ίδιο και οι δυο νυν αντιδήμαρ-
χοι της «Συμπαράταξης», όταν ακόμα 
λειτουργούσαν ως «ανεξάρτητοι». Τότε 
ήταν νόμιμη και ηθική η προσφυγή και 
σήμερα είναι «καταστροφική και αντι-
κοινωνική», όπως γράφουν ανερυθρί-
αστα στην ανακοίνωσή τους;

Ζούμε στην ίδια πόλη και γνωριζόμα-
στε όλοι. Μπορεί τα ΜΜΕ της πόλης 
μας να ελέγχονται πλέον στενά (και 
οικονομικά;) από την φαμίλια, αλλά η 
αλήθεια δεν μπορεί να μείνει κρυφή 
από τους πολίτες.

Θεσμικό ατόπημα η παραταξιακή χρήση των επίσημων 
Μέσων του Δήμου

Γράφει ο δημοσιογράφος 
Γιώργος Κατερίνης

ΝΕΑ ΦΙΛΑΔΕΛΦΕΙΑ - ΝΕΑ ΧΑΛΚΗΔΟΝΑ
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Ανεστάλη η πληρωμή του τέλους ταφής

ΛΥΚΟΒΡΥΣΗ - ΠΕΥΚΗ

Μ. Ψυχάλης για το χαράτσι δεκάδων  
εκατομμυρίων του «τέλους ταφής»

ΗΡΑΚΛΕΙΟ

Π. Βλασσόπουλος για τη λαϊκή, τις πλατείες, 
την Κουντουριώτου, τα σχολεία, το Φιξ

Για τη νέα παράλογη φορολόγηση των 
κατοίκων της Αττικής μίλησε στην ΕΚ-
ΦΡΑΣΗ, με τον Βασίλη Καραβάκο, ο Δή-
μαρχος Λυκόβρυσης – Πεύκης Μάριος 
Ψυχάλης. Στο επίκεντρο τέθηκε η επι-
βάρυνση των Δήμων μέσω του τέλους 
ταφής και η πρόσφατη υπέρογκη αύξησή 
του κατά δεκάδες εκατομμύρια, απόφα-

ση που αναδιαμορφώθηκε από τον ΕΔ-
ΣΝΑ μετά τις αντιδράσεις. Σημειώνεται 
πως ο Δήμος Λυκόβρυσης – Πεύκης 
προσέφυγε από την πρώτη στιγμή κατά 
της συγκεκριμένης απόφασης, με τις εξε-
λίξεις να τον δικαιώνουν. 

Στο στούντιο της Έκφρασης βρέθηκε ο 
πρώην Δήμαρχος Ηρακλείου Αττικής 
Παντελής Βλασσόπουλος, όπου συζήτη-
σε με τον Βασίλη Καραβάκο, τα σοβαρά 
θέματα του Ηρακλείου:
– Τη μεταφορά της λαϊκής της Κουντου-
ριώτου στην Καναπίτσα
– Την ανάπλαση της Κουντουριώτου
– Την κατάσταση των σχολείων και τις 
αλλεπάλληλες πτώσεις σοβάδων

– Την πλατεία Μανδηλαρά και το έργο 
πέριξ της πλατείας καθώς και την από-
πειρα δημιουργίας αναψυκτηρίου εκεί
– Τις εκδηλώσεις στο κτήμα Φιξ και τα 
2.000 ευρώ που πήρε ο Δήμος συνολικά 
για όλες τις ημέρες, ενώ το κάθε περί-
πτερο πλήρωνε στην εταιρία που το πήρε 
1.500 ευρώ.

Λύση – ταμειακή διευκόλυνση, έπειτα 
από την καθολική αντίδραση της Αυτο-
διοίκησης έδωσε η Ε.Ε. του ΕΔΣΝΑ, δη-
λαδή ο Νίκος Χαρδαλιάς (για να είμαστε 
ακριβείς). 

Με απόφαση, μετά την αρχική απόφαση 
της χρέωσης “εδώ και τώρα”, ανεστάλη 
η είσπραξη του τέλους ταφής μέχρι την 
απόφαση του ΣτΕ όπου έχουν προσφύγει 
162 Δήμοι και η ΚΕΔΕ. 

«Δεν πρόκειται να γίνω 
πολιτικός “αυτοφωράκιας” 

της κυβέρνησης» 
Στην επιστολή του Νίκου Χαρδαλιά προς 
τον ΕΔΣΝΑ, η οποία αποτέλεσε τη βάση 
ανάκλησης της απόφασης, αναφέρεται 
ότι το ποσό που θα προέλθει από την εί-
σπραξη του τέλους ταφής δεν έχει υπο-
λογιστεί επειδή εκκρεμεί η εκδίκαση της 
προσφυγής στο Συμβούλιο της Επικρα-
τείας.  
“Λαμβάνοντας υπόψη τα παραπάνω και 
παρά το αντίθετο διαμειμφέντα από 
τους κύκλους του ΥΠΕΝ και της Γενικής 
Γραμματείας Συντονισμού Διαχείρισης 

Αποβλήτων, σας ζητώ να προχωρήσετε 
άμεσα στην ανάκληση της απόφασης” 
ανέφερε καρφώνοντας έτσι και το Υπουρ-
γείο Ενέργειας αλλά και τον Μ. Γραφάκο 
(Γ.Γ. για τα απορρίμματα). 
Είναι χαρακτηριστική η φράση που 
αποδίδεται στο Νίκο Χαρδαλιά, ότι “εγώ 
και η Περιφέρεια δεν πρόκειται να γί-
νουμε πολιτικός αυτοφωράκιας της 
κυβέρνησης”

Ταμειακή η διευκόλυνση. 
Μόνιμο το πρόβλημα

Φυσικά όσο παραμένει σε ισχύ το τέλος 
ταφής και αν δεν αλλάξει με νόμο, οι 
Δήμοι – δηλαδή οι πολίτες – απειλούνται 
με τεράστια ποσά.  Δυο είναι οι βασικοί 
λόγοι της επιμονής σε αυτό: 
- Πρώτον τα τεράστια ανοίγματα του ΕΔ-
ΣΝΑ τα οποία δημιούργησε η διοίκηση 
Πατούλη και οι εντεταλμένοι της στον 
ΕΔΣΝΑ και 
- Δεύτερο η προσπάθεια δημιουργία 
αδιεξόδων στα οποία θα έρθει να “δώσει 
διέξοδο” η αντιπεριβαλλοντική επιλογή 
της καύσης. Φυσικά αυτές οι επιλογές 
θα έχουν τεράστιο οικονομικό κόστος, το 
οποίο φυσικά θα πληρώσουν οι πολίτες .   


